
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 5. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 497
Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan være sandt, som fortalt på samråd (L) om
Lynetteholm den 4. maj 2021, at Lynetteholm ikke vil medføre yderligere transport af jord
gennem København, men at der blot er tale om en omfordeling af den transport, som i
dag sker til Nordhavn, da det på side 42 i VVM-delrapporten vedrørende trafikale forhold
fremgår, at 25 pct. af jorden til Lynetteholm ind til 2035 fortsat skal forbi Nordhavns
karteringsanlæg først, hvilket betyder at 25 pct. af jorden skal flyttes først til Nordhavn og
derefter til Lynetteholm?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Vestergaard Madsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Vestergaard.Madsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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